



PERBADANAN HARTA INTELEK MALAYSIA

KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan yang masih berkuatkuasa membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/bekalan/perkhidmatan seperti berikut:

NO. SEBUT HARGA	PERIHAL SEBUT HARGA	TARIKH JUALAN & HARGA
SEBUT HARGA MyIPO BIL. 01/2024	<p>SEBUT HARGA UNTUK PEMBEKALAN DAN PENGHANTARAN <i>TONER CARTRIDGE</i> BAGI MESIN-MESIN PENCETAK DAN FAKS DI IBU PEJABAT PERBADANAN HARTA INTELEK MALAYSIA (MyIPO)</p> <p><u>Berdaftar dengan Kementerian Kewangan di bawah Kod Bidang:</u></p> <ul style="list-style-type: none">• 020601 (Alat tulis – tidak termasuk borang dan semua jenis kertas)	<p><u>Tarikh Jualan Dokumen:</u> 29 Februari 2024 - 14 Mac 2024</p> <p><u>Harga:</u> RM30.00</p> <p>Boleh dibuat secara Kiriman Wang / Bank Draf SAHAJA. Bayaran kepada Perbadanan Harta Intelek Malaysia.</p>

2. Dokumen Sebut Harga dan keterangan lanjut boleh diperolehi pada waktu pejabat di **Kaunter Pembayaran, Aras 5, Menara MyIPO**, PJ Sentral, Lot 12, Persiaran Barat, Seksyen 52, 46200 Petaling Jaya, Selangor dengan dikenakan bayaran yang boleh dibuat secara **Kiriman Wang / Bank Draf** atas nama **Perbadanan Harta Intelek Malaysia**. Bayaran bagi satu set Dokumen Sebut Harga adalah sebanyak **RM30.00** senaskah dan bayaran ini tidak akan dikembalikan.
3. Penyebutharga dikehendaki membawa dan menunjukkan salinan asal dan salinan fotostat (tidak dikembalikan) Sijil Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan semasa membeli dokumen Sebut Harga.
4. Dokumen Sebut Harga yang telah dilengkapkan dan dilakri hendaklah dihantarkan ke alamat **Peti Sebut Harga Aras 20, Seksyen Perolehan, Bahagian Kewangan, Menara MyIPO**, PJ Sentral, Lot 12 Persiaran Barat, Seksyen 52, 46200 Petaling Jaya, Selangor selewat-lewatnya pada **14 Mac 2024 (Khamis) jam 12.00 tengahari**. **Tawaran Sebut Harga yang diterima selepas masa dan tarikh tutup Sebut Harga tidak akan dipertimbangkan.**

Disediakan oleh: -

*Urus Setia Sebut Harga
Perbadanan Harta Intelek Malaysia (MyIPO)*